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   Jaargang 59, nummer 4, september 2020 
 

 
 

Het “Scheidsrechterskontakt“ is het verenigingsorgaan van de Scheidsrechters- 
vereniging "Zwolle en Omstreken" (SZO) en verschijnt (digitaal) 5 x per jaar. 
 
 

De vereniging is opgericht op 14 januari 1924. 
 
 

Secretariaat: Jan Lahuis, Piet Mondriaanstraat 43, 1506 KM ZAANDAM,  
  telefoon 075 – 6 15 49 31, e-mail: janlahuis52@gmail.com 
  of secretaris@szozwolle.nl 

 
 

Bankrelatie: Rabobank te Zwolle, rekeningnummer(IBAN) 
  NL51 RABO 0377389277, t.n.v.de heer L.C.M. (René) 
  van der Elst, Waterfront  63 A, 8253ZA DRONTEN, 
  e-mail: penningmeester@szozwolle.nl 
 

___________________________________________________________________ 
 
 
 

 

Bestuur: 
 

Eddy de Gier 
Jan Lahuis 
René van der Elst 
 

Hans van Bruggen 
 
 

Wout Jongman 

 

voorzitter 
secretaris 
penningmeester 
 

portefeuillehouder  
technische zaken 
 

portefeuillehouder 
o.a. molestaties 
 

 

06 – 53 42 77 34 
06 – 51 83 59 41 
06 – 11 10 95 71 
 

06 – 53 60 10 55 
 
 

06 – 28 18 73 81 

 

Technische Commissie 
 

 

Remco Jongman, Ivor Knol, Arjen van ’t Slot, William Smit 
 

 

Erevoorzitter: 
 

 

Jan Wissink 
 

 

Ereleden: 
 
 

 

Wout Jongman, Klaas Muis, Fred Mulder, Henk Schrik, 
Herman Snijder, Hans van der Veen en Jan Wissink 
 

 

Leden van verdienste: 
 
 

 

Marinus Blankvoort, Tjibbe van Dijk, Jannes Fijn, Jan 
Jongman, Gerrit Kuiper, Bert de Roo en Teun van Unen 
 

 

Drukwerk – lay-out: 
 

 

Eigen beheer secretaris Jan Lahuis 
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Beste sportvrienden,  
 

Zoals het vorig seizoen vreemd eindigde, start het seizoen 2020/2021 wellicht nog 
wel vreemder. Na het vrijgeven van de mogelijkheid tot het spelen van oefenwed-
strijden is het enorm druk. De grote vraag naar scheidsrechters en assistenten 
heeft ervoor gezorgd dat veel leden van de SZO al lekker druk zijn geweest. Of al 
dat oefenen een echt voordeel is, dat vraag ik mij af. Bij de afgelopen bekerwed-
strijden zie ik op het veld links en rechts van mij spelers omvallen met krampver-
schijnselen en spierblessures. Je kunt nu eenmaal niet, na 6 maanden niet spelen-
trainen, ineens 2 wedstrijden per week spelen.  
 

Hoe vergaat het ons als arbiters dan? Wij hebben bij de SZO de training heel snel 
weer opgepakt en ik hoor, ondanks de vele oefenwedstrijden, nauwelijks berichten 
van blessures bij collega’s. Zo zie je maar, trainen baat echt.  
 

De jaarvergadering was in deze ook vreemd. Tijdens mijn opening heb ik daar ook 
aan gerefereerd. De opkomst was logischerwijs wat minder dan normaal. Het 
vreemde was dat ik iedereen in de korte mouw zag in plaats van een warme trui en 
allemaal een lekkere gezonde kleur op het gelaat in plaats van een bleek gezicht.  
 

Dan was er nog iets en op de avond zelf en de dagen erna ben ik door een aantal 
van onze leden hierop aangesproken. Het ging namelijk om een bestuurslid van 
het VCN dat op onze jaarvergadering aanwezig was. Nu ben ik ruim 10 jaar lid van 
onze vereniging en ik heb in al die jaren nog nooit iemand van het VCN op de 
jaarvergadering gezien. Ik was dan ook blij verrast met zijn aanwezigheid. Het zou 
iemand alleen sieren om zich eerst even in te lezen als je bij een groep op bezoek 
gaat. Helemaal als je naar de jaarvergadering van een vereniging gaat waar ook 
COVS-leden aanwezig zijn die soms wel 50 of meer jaren lid zijn. Die Erelid of Lid 
van Verdienste van COVS Nederland zijn en leden heeft die in het verleden tot het 
VCN behoort hebben en daar hebben wij gelukkig bij de SZO een heel stel van. 
Dat kan ook niet anders als je al decennia tot één van de grootste COVS groepen 
van Nederland behoort. Dan behoor naast het gehele bestuur van de SZO deze 
COVS-giganten je respect te tonen en hen tenminste een “Corona-boks” of een 
“Corona-elleboog” te geven. 
 

Uiteindelijk kwam onze gast aan het woord en het was helaas de toon die direct de 
muziek maakte. Deze avond ben ik inhoudelijk niet op al zijn vragen en opmerkin-
gen in gegaan. Hier is een jaarvergadering van een COVS-groep namelijk niet 
voor. Met modder gooien heeft namelijk geen enkele zin, maar ik wil nu toch wat 
kwijt.  
 

 
 
   Van de voorzitter 
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Onze secretaris werd persoonlijk verweten dat wij een verschil hebben tussen A- 
en B-junioren en dat COVS Nederland dit niet heeft. Dit komt alleen uit de koker 
van de penningmeester en wij hebben hier als bestuur van de SZO geen enkele 
problemen mee. Daarnaast is de afdracht naar de COVS er niet minder om en nog 
belangrijker, het mag statutair gewoon. Het aanspreken van onze secretaris was 
dan ook zeer ongepast. 
 

Een andere opmerking ging over het feit dat, wij als bestuur, nauwelijks iets over 
de zaken zeggen waar het VCN mee bezig is. Nu ben ik in de afgelopen jaren met 
regelmaat ook op jaarvergaderingen van zusterverenigingen geweest. Ook bij hen 
spreekt met niet over VCN aangelegenheden en heb ik trouwens ook nog nooit 
een VCN-bestuurder aanwezig gezien. Dit kan ook niet anders, het is een 
jaarvergadering van een COVS groep en niet van het VCN. Het VCN zal dan ook 
zelf contact moeten behouden met de leden. Dit deed men altijd via het vakblad 
“de Scheidsrechter”. Helaas heeft het VCN dit eigenhandig opgeheven. De SZO is 
dan ook altijd tegen de afschaffing geweest. De reden is namelijk heel simpel. De 
afstand tussen de leden en het VCN zal alleen maar groter worden. De afstand bij 
de lokale COVS-groep alleen maar kleiner en juist wij werven de leden en zorgen 
voor ledenbehoud. 
 

Het bestuur van de SZO zal te allen tijde haar leden en haar statuten en reglemen-
ten, alsmede die van COVS Nederland beschermen. Dit betekent dat de SZO ook 
veelvuldig op een overleg- of jaarvergadering het woord zal voeren en kenbaar zal 
maken wat zij van bepaalde zaken vindt en ja, misschien wel tot vervelens toe. Dit 
betekent niet dat wij een tegenstander van het VCN zijn. Integendeel zelfs en dat 
hoef ik volgens mij niet aan hen uit te leggen. Bij deze wil ik het VCN graag uitnodi-
gen om eens inhoudelijk gezamenlijk te spreken over de vooruitgang en doelstel-
lingen van COVS Nederland, gericht op de toekomst. Deze mogen zij dan even-
tueel op de Algemene Ledenvergadering van de SZO in 2021 presenteren.  
 

Ik wens iedereen op of langs de velden een gezond en mooi seizoen toe en 
wellicht tot snel.  
 

Onze secretaris zal nu verder bij de bestuursmededelingen ingaan op het wel en 
wee van onze vereniging. 
 

Met sportieve groet, Eddy de Gier, voorzitter SZO. 
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Hier volgen weer onze bestuursmededelingen na de bestuurs- 
vergaderingen van 24 juni jl., 15 juli jl. en 24 augustus jl., zoals  
u van ons gewend bent. 
  
Zoals de vorige keer ook reeds werd gememoreerd, “timmert” de SZO, ondanks de 
Corona-crisis goed aan de weg. Het bestuur heeft heel veel aandacht besteed aan 
het “Lief & Leed” binnen de Vereniging. Doordat er vele SZO-activiteiten moesten 
worden afgeblazen, was daar ook – min of meer – meer tijd voor.  
    
Het bestuur doet nogmaals een beroep op U! Weet u dat een SZO-lid ziek is of een 
ongeluk(je) heeft gehad, Laat het ons weten, zodat wij actie kunnen ondernemen! 
Wij kunnen namelijk niet alles weten. 
 
Op maandag 17 augustus jl. werd de uitgestelde Algemene Ledenvergadering van 
de SZO van 30 maart 2020, “ingehaald”. We kunnen spreken van een geslaagde 
ALV, waarvan elders in dit clubblad een uitvoerig verslag met foto’s is opgenomen. 
 
In goed overleg met Marinus Blankvoort is besloten om de Kaartcompetitie van de 
SZO in verband met de Corona-maatregelen uit te stellen. In elk geval voor de 
komende 2 maanden. In november van dit jaar zal opnieuw worden bekeken of de 
kaartcompetitie doorgang kan vinden of dat het uitstel wordt verlengd tot januari 
2021. De beheerder van de Handbalvereniging Zwolle, in wiens clubhuis de kaart-
competitie wordt georganiseerd, is van het uitstel op de hoogte gebracht. 
 
De Technische Commissie zal ook in het nieuwe seizoen 2020-2021 de spelregel-
wedstrijden om de Derk Jan Klein Tijssink Bokaal worden georganiseerd. Alle SZO-
leden zijn onlangs via e-mail nogmaals op de hoogte gebracht van de werkwijze van 
het Socrative-systeem. Op de Algemene Ledenvergadering werd door de TC tevens 
nog een uitleg van zaken gegeven. Ook de publicatie(s) van de “challeng(s)” wordt 
gecontinueerd. Let op de publicaties op de website van de SZO. 
Er zijn nu reeds 8 challenges gepubliceerd. 
 
De verwachting is dat door de Technische Commissie ook weer een zgn. pub-quiz 
zal worden georganiseerd. Let op de aankondigingen via e-mail of op de mede-
delingen op de website. 
 
De Technische Commissie heeft op de ALV afscheid genomen van Age Albada, die 
de werkzaamheden niet langer kon combineren, met zijn maatschappelijke carrière. 
Zijn plaats werd ingenomen door Remco Jongman uit Emmeloord. 

 
 
   Bestuursmededelingen 
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In verband met het Corona-virus heeft het bestuur van de SZO de afgelopen twee 3 
bestuursvergaderingen georganiseerd via Skype. Van alle bestuursvergaderingen 
zijn besluitenlijsten gemaakt, die op de website zijn gepubliceerd, zodat de leden van 
de SZO kunnen zien, dat het bestuur en de TC bepaald niet stil zitten. 
 
In verband met de Corona-crisis zal dit clubblad niet bol staan met wetenswaar-
digheden, maar is er wel uitvoerig aandacht besteed aan de ALV. Ook zijn de foto’s, 
die op de ALV zijn gemaakt in dit clubblad opgenomen.  
 
Op maandag 14 september jl. werd in het clubhuis van v.v. KHC een avond door de 
KNVB belegd. Alle (actieve) leden van de SZO werden hiervoor uitgenodigd.  
In een plenaire update vanuit de KNVB over de huidige stand van zaken en een 
inloopspreekuur om eventuele persoonlijke vragen te kunnen beantwoorden, wil de 
KNVB de afstand die is ontstaan door de Corona-crisis bekorten. 
 
Ik adviseer de leden om regelmatig de website van de SZO te bezoeken om de 
diverse artikelen te raadplegen. 
 
Ook van een aantal andere activiteiten zijn de data reeds bekend. Onze Kerstbingo 
zal – ijs en weder dienende – worden gehouden op vrijdag 11 december 2020. Houd 
deze datum dus reeds vrij in uw agenda. Daardoor zal de laatste kaartavond van de 
SZO in 2020 worden gehouden op donderdag 17 december 2020, indien Covid-19 
geen roet in het water gooit. Op deze wijze zijn er geen twee activiteiten achter 
elkaar in dezelfde week. 
 
In de eerstvolgende bestuursvergadering zal het bestuur nog een besluit moeten 
nemen over de einduitslag van de kaartcompetitie van het vorig seizoen. 
 
Dit keer zijn er ook op twee pagina’s aandacht besteed aan artikelen in “De Brug” uit 
Kampen over de benoeming van Tjibbe van Dijk tot Lid van Verdienste van de SZO 
en over de carrière van Louis van Meenen in De Stentor van Zwolle. 
 
Het bestuur wenst alle actieve SZO-leden een goed seizoen 2020 – 2021. 
 
De volgende bestuursvergaderingen vinden plaats op woensdag 14 oktober 2020 en 
9 december 2020. De wijze waarop deze vergaderingen plaatsvinden, is mede 
afhankelijk van de ontwikkelingen m.b.t. het corona-virus. De eventuele kopij voor 
het clubblad van december moet vóór 9 december a.s. bij het secretariaat zijn 
ingediend.  
 
Namens het bestuur, secretaris Jan Lahuis. 
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   Onze jarigen in de komende maanden 
 

 

 
 

Augustus September Oktober 

5 Herman Jongman 2 Jan Lahuis 2 Herman Heuven 

6 Max Wolfkamp 3 Johan Goedhart 8 Henk Jelies 

9 Theo Gebbink 5 Robin van Gelder 27 Simon Walgien 

10 Gerrit Kuiper 7 Peter Bies 28 Wilfred Füchten 

14 Fred Mulder 11 Jarno Schoonhoven 30 Henk Damhuis 

17 Peter Flecken 12 Jaap Muis   

26 Wilco Ruinemans 16 Jan Jongman   

31 Dick Lamers 18 Bert Wietsma   

  19 Hans Boender   

  23 Ben Harmens   

  24 Damian de Boer   

  27 Jari Procee   

  29 Jacob Snijders   
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
   Spelregels Zaalvoetbal 
 

 
 

1. Een strafschop, die wordt genomen na de officiële speeltijd, wordt door 
 de doelverdediger gestopt. De bal komt terug bij de nemer, die nu wel 
 scoort. Wat beslist de scheidsrechter? 
 

 a. Doelpunt; 
 b. Indirecte vrije schop;  
 c. Geen doelpunt; de wedstrijd is afgelopen na de  
  eerste uitwerking; 
 d. Alleen doelpunt, wanneer het een strafschoppenserie betreft; 
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2. Nadat de scheidsrechter heeft gefloten voor een hoekschop, trapt de doel- 
 verdediger uit protest de bal in de tribune. De scheidsrechter beslist: 
 

 a. Strafschop; 
 b. Inworp en straftijd voor de doelverdediger door het tonen  
  van de gele kaart; 
 c. Hoekschop; 
 d. Hoekschop en straftijd voor de doelverdediger door het  
  tonen van de gele kaart. 
 

3. De doelverdediger werpt de bal uit een doelworp naar een medespeler, die 
 zich binnen het strafschopgebied bevindt. Deze speelt de bal terug naar 
 de doelverdediger. Wat beslist de scheidsrechter? 
 

 a. Als de medespeler in zijn eigen strafschopgebied staat, moet de doelworp 
  worden overgenomen; 
 b. Als de medespeler in het strafschopgebied van de tegenstander staat, kent 
  hij een directe vrije schop, c.q. strafschop toe. 
 c. Als de medespeler in zijn eigen strafschopgebied staat, kent hij een indirecte 
  vrije schop toe; 
 d. Of de medespeler nu in zijn eigen strafschopgebied of in het strafschop- 
  gebied van de tegenstander staat, in beide gevallen laat de scheidsrechter 
  doorspelen. 
 

 

 
 
   Spelregels Veldvoetbal 
 

 

1. Bij een lichtwedstrijd wordt de doelverdediger verblind door het flitslicht 
 van een fotograaf. De aanvallende partij weet nu te scoren. Wat beslist de 
 scheidsrechter? 
 

 a. Hij keurt het doelpunt af, laat de fotograaf  verwijderen door de aanvoerder 
  van de thuisspelende vereniging, want het gebruik van flitslicht is verboden; hij 
  hervat het spel met een scheidsrechtersbal op de plaats waar de bal was op 
  het moment van flitsen; 
 b. Hij keurt het doelpunt af en hervat met een scheidsrechtersbal op de plaats 
  waar de bal was op het moment van flitsen; 
 c. Hij keurt het doelpunt goed, want het gebruik van flitslicht is toegestaan; 
 d. Hij keurt het doelpunt goed, want het flitslicht komt van buiten het speelveld; 
  Wel zal hij via de aanvoerder van de thuisspelende vereniging de fotograaf 
  verzoeken om op een andere plaats te gaan staan. 
 

2. Bij het nemen van een strafschop loopt een medespeler van de doelver- 
 dediger na het fluitsignaal en vóórdat de bal in het spel is, het strafschop- 
 gebied in. De doelverdediger stopt de bal. Wat moet de scheidsrechter nu 
 beslissen? 
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 a. Hij laat de strafschop overnemen; 
 b. Hij toont de medespeler de gele kaart en laat de strafschop overnemen; 
 c. Hij toont de medespeler de gele kaart en kent een indirecte vrije schop toe 
  aan de tegenpartij op de plaats waar de mede speler het strafschopgebied 
  betrad; 
 d. Hij laat gewoon doorspelen.  
 

 
 

3. De aanvoerder van één van de teams kan de wedstrijd wegens een bles- 
 sure niet voortzetten. Geen van zijn teamgenoten wil zijn functie over 
 Nemen. Wat beslist de scheidsrechter?  
 

 a. Hij wijst er zelf één aan; 
 b. Hij vraagt een bestuurslid om er één aan te wijzen; 
 c. Hij laat gewoon doorspelen; 
 d. Hij staakt de wedstrijd. 
 

 
 

4. Gesteund door een harde wind in de rug trapt de doelverdediger van partij 
 A een doelschop hoog en ver op de andere speelhelft. Een medespeler 
 van de doelverdediger, die op het moment dat de bal wordt getrapt alleen 
 nog de uitlopende doelverdediger van partij B voor zich heeft, rent achter 
 de bal aan maar de bal stuit over de doelman heen in het doel, zonder te 
 zijn aangeraakt. Wat moet de scheidsrechter beslissen? 
 

 a. De scheidsrechter kent een doelpunt toe; 
 b. De scheidsrechter kent een indirecte vrije schop toe wegens buitenspel; 
 c. De scheidsrechter laat de doelschop overnemen; 
 d. De scheidsrechter kent een doelschop toe aan partij B. 
 
 

 

5. Tijdens het spel, in de buurt van de middenlijn en ongeveer een meter bin- 
 nen het speelveld, krijgt een speler een paar andere voetbalschoenen toe 
 geworpen van de materiaalman van zijn team. De speler wisselt op die 
 plaats van schoenen, zet de gewisselde schoenen over de zijlijn en speelt 
 weer verder. Wat moet de scheidsrechter beslissen? 
 

 a. De scheidsrechter laat doorspelen; 
 b. De scheidsrechter laat doorspelen en bij de eerstvolgende onderbreking zal hij 
  het schoeisel controleren; 
 c. De scheidsrechter fluit af, toont de speler de gele kaart, controleert het schoei- 
  sel en laat het spel hervatten met een indirecte vrije schop voor de tegenpartij 
  op de plaats waar de bal was toen het spel werd onderbroken; 
 d. De scheidsrechter fluit af, toont de speler de gele kaart, controleert het schoei- 
  sel en laat het spel hervatten met een scheidsrechtersbal voor de tegenpartij 
  op de plaats waar de bal was toen het spel werd onderbroken; 
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   Verslag Algemene Ledenvergadering SZO 2020 
 

 

 

Om 20.05 uur opende voorzitter Eddy de Gier de Algemene Ledenvergadering van 
de Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. (SZO), die evenals vorig jaar weer werd 
gehouden in het clubhuis van de v.v. KHC te Kampen. Het bestuur was verheugd dat 
we er in verband met de Coronacrisis onze uitgestelde Algemene Ledenvergadering 
van 30 maart jl. konden houden. Dit jaar dus voor de vijfde achtereenvolgende keer. 
 

Voor Eddy de Gier was het de derde keer, dat hij de Algemene Ledenvergadering 
van de SZO mocht leiden. Drie keer is “scheepsrecht”. Je kunt daarna zeggen, dat je 
enigszins door de wol geverfd bent.  
In zijn openingswoord, waarin diverse ereleden en genodigden van de COVS en 
KNVB welkom werden geheten, meldde hij dat er geen Leden van Verdienste 
aanwezig waren dan wel zich hadden afgemeld. Dit jaar hoefden we geen minuut 
stilte in acht te nemen, want ons was gelukkig geen enkel SZO-lid ontvallen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vervolgens werd de agenda van deze 96
ste

 Algemene jaarvergadering in een vlot 
tempo afgewerkt. De vergadering werd evenals voorgaande jaren weer begeleid via 
een power-point op het projectiescherm. De notulen van de Algemene Ledenver-
gadering van 25 maart 2019 werden onder dankzegging aan de secretaris onge-
wijzigd goedgekeurd en vastgesteld. Bij de ingekomen stukken en mededelingen kon 
de secretaris van de SZO vermelden dat er zich 22 leden van de SZO hadden 
afgemeld. Dat gold ook voor de 3 zusterverenigingen Nijmegen, NOT en Zutphen 
van COVS District Oost, alsmede de landelijke voorzitter van COVS Nederland, Ron 
Sotthewes. Het Jaarverslag SZO 2019 van de secretaris werd zonder één op- of 
aanmerking onder applaus en dankzegging aan de secretaris goedgekeurd en vast 
gesteld. Het financieel verslag 2019 (jaarrekening) van de penningmeester werd 
eveneens op het scherm getoond, waarbij een toelichting door de penningmeester 
René van der Elst werd gegeven. Ook de Jaarrekening werd na deze toelichting 
zonder één op- of aanmerking onder dankzegging aan en eveneens met applaus 
voor de penningmeester goedgekeurd en vastgesteld.  
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De voorzitter gaf vervolgens het woord aan de heer Siem de Jager, die namens de 
kascommissie verslag zou uitbrengen van de kascontrole, die op 28 juli jl. werd 
uitgevoerd. De kascommissie bestond dit jaar uit Jan Willem Westendorp en Siem 
de Jager. De heren Westendorp en De Jager hadden geen onvolkomenheden in de 
financiële administratie ontdekt en stelden de Algemene Ledenvergadering voor om 
de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen, hetgeen werd gehonoreerd 
met een applaus. Bij de verkiezing van de kascommissie trad Jan Willem Westen-
dorp reglementair volgens het Huishoudelijk Reglement af en werd Siem de Jager 
voor een jaar herbenoemd. Reserve-lid Henk Maat  werd in de kascommissie be-
noemd. De voorzitter vroeg daarna wie zich geroepen voelde om als reserve-lid te 
dienen. Ivor Knol bood vervolgens spontaan zijn diensten aan. Overeenkomstig het 
besluit van de Algemene Vergadering van 27 maart 2017 zou de contributie met 
ingang van 1 januari 2018 worden verhoogd met € 5,= in verband met het naderende 
100-jarig jubileum in 2024. De contributie zou tot en met 2024 niet meer worden ver-
hoogd, tenzij er zich (grote) financiële problemen zouden voordoen. De contributie 
blijft per 1 januari 2020 dan ook € 50,= per jaar voor de gewone leden. Voor de niet-
actieve leden (voorheen donateurs) bedraagt de contributie per 1 januari 2020  
€ 37,50. De contributie voor aspirant A-leden (tot 19 jaar) wordt sinds 1 januari 2020 
€ 10,=, waarvan de afdracht aan COVS Nederland voor deze leeftijdscategorie € 9,= 
bedraagt. De contributie voor de B-aspiranten (19-22 jaar) blijft gehandhaafd op  
€ 20,=. De afdracht aan COVS Nederland bedraagt sinds 1 januari 2020 € 15,=. Via 
een eventuele automatische incasso wordt de helft van de genoemde bedragen door 
de penningmeester in rekening gebracht. De SZO-leden, die de penningmeester van 
de SZO niet hebben gemachtigd, worden verplicht om in januari het volledige bedrag 
in zijn geheel te voldoen. 
 

De begroting voor 2020 werd ook door de penningmeester van de SZO op het 
scherm toegelicht. Volgens de penningmeester is de begroting in grote lijnen een 
afspiegeling van de werkelijke kosten van de jaarrekening 2019. Evenals vorig jaar 
werd er ook weer een bedrag gereserveerd voor het 100-jarig jubileum in 2024. Ook 
de begroting werd goed gekeurd en vast gesteld.  
 

Bij het punt bestuursbeleid memoreerde de voorzitter dat het bestuur ondanks de 
Corona-perikelen en het verschuiven van o.a. de Algemene Ledenvergadering toch 
nog aardig druk is geweest. De SZO had een behoorlijk aantal leden, dat in de 
“lappenmand” zat of nog altijd zit. Helaas was het door de Corona-periode niet altijd 
mogelijk om deze SZO-leden persoonlijk te bezoeken. De dank van de voorzitter 
ging uit naar de Erevoorzitter Jan Wissink voor het langs brengen van de diverse 
fruitmanden. Tevens dankte de voorzitter iedereen die zich op enigerlei wijze heeft 
ingezet voor de SZO. Hij denkt daarbij o.a. aan Marinus Blankvoort voor de organi-
satie van het klaverjassen en Klaas Muis bij het Jan Willem van Essen zaalvoetbal-
toernooi of aan de gasttrainers voor onze fysieke trainingen. Er hebben zich daar-
naast 5 personen opgegeven bij COVS Nederland om het trainersdiploma te gaan 
behalen. Dat is goed voor de diversiteit op onze trainingsavonden.  
De voorzitter bedankte namens het bestuur ook de Technische Commissie in de 
persoon van Age Albada, Ivor Knol, Arjen van ’t Slot en William Smit voor het 
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afgelopen seizoen. Er stonden nog wel activiteiten op de planning, maar het Covid-
19 virus gooide roet in het eten. Maar wat in het vat zit, verzuurt niet. 
 

De Kerstbingo “nieuw stijl” werd verzorgd door Wout Jongman en zijn familie met 
prachtige prijzen, waarbij hij werd geassisteerd door Jan Lahuis. Het was daarnaast 
zeer goed bezocht en de voorzitter vond het zeer gezellig en hoopt dat het mogelijk 
is om het dit jaar op deze wijze te herhalen. 
 

Penningmeester René van der Elst en de voorzitter waren in juni bij het 
Voorzittersoverleg geweest waarbij alle Zwolsche voetbalverenigingen aanwezig 
waren. Voor een behoorlijk aantal voorzitters was de COVS in het algemeen en de 
SZO in het bijzonder onbekend. De voorzitter gaf aan dat zij de COVS en de SZO 
natuurlijk onder de aandacht hebben gebracht, dat o.a. heeft geresulteerd in een 
nieuwe donateur en een vervolgafspraak, die later dit jaar plaats gaat vinden. In 
navolging op deze avond werd de voorzitter benaderd door Jan Bosscher van de 
CSV ’28 om direct de daad bij het woord te voegen. Wat zou de SZO kunnen doen 
voor hun verenigingsscheidsrechters? Het idee was snel geboren om een gezamen-
lijke training te houden voor de leden van de SZO en de verenigingsscheidsrechters 
van de CSV ’28. Dit heeft tot op heden steeds plaats gevonden op elke zaterdagmor-
gen op de accommodatie van de CSV ’28 te Zwolle. Op deze wijze hadden de leden 
van de SZO twee trainingsmomenten in de week. De voorzitter zei dat er inmiddels 
weer 10 weken op zitten en er zit in de komende rustige periode meer aan te komen. 
Hierover zullen nog gesprekken plaatsvinden. De voorzitter dankte Jan Bosscher 
voor de geboden mogelijkheid op de zaterdagochtend. 
 

De voorzitter gaf aan dat de SZO een eigen website heeft, maar dat is inmiddels 
alom bekend. Er is inmiddels ook een Instagram-account en de SZO had reeds een 
besloten pagina op Facebook. 
 

De voorzitter verzocht vervolgens bestuurslid Hans van Bruggen om de zaal even 
met Tjibbe van Dijk te verlaten. 
 

De voorzitter Eddy de Gier las vervolgens de voordracht van het bestuur van de SZO 
voor met de argumentatie en motivering om Tjibbe van Dijk te benoemen tot Lid van 
Verdienste van de SZO. De voordracht werd met applaus door de SZO-leden geac-
cordeerd. Hij vroeg de heren Van Bruggen en Van Dijk weer binnen te komen. De 
voorzitter deelde Tjibbe van Dijk mede, dat hij zojuist door de Algemene Ledenver-
gadering van de SZO was benoemd tot Lid van Verdienste van de SZO en overhan-
digde hem de bijbehorende oorkonde en speldde hem de bijbehorende SZO-speld 
op. Daar hoorde natuurlijk ook een boeket bloemen bij. De heer Van Dijk sprak de 
vergadering toe en zei dat hij dit totaal niet had verwacht. Hij was zichtbaar “over-
donderd” en dankte de vergadering en het bestuur voor het in hem gestelde ver-
trouwen. 
 

De voorzitter gaf vervolgens het woord aan bestuurslid Hans van Bruggen en Ivor 
Knol van de Technische Commissie, die de wisselbeker voor de spelregelwed-
strijden om de Derk Jan Klein Tijssink Bokaal zouden uitreiken. De winnaar Evert 
Aukema werd naar voren geroepen, waarna de uitreiking plaatsvond. 
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Er waren geen vragen meer omtrent het gevoerde bestuursbeleid, zodat dit 
agendapunt werd afgesloten. 
 

De voorzitter laste vervolgens een korte pauze in, waarin Hans van Bruggen en Ivor 
Knol (TC) een uiteenzetting gaven omtrent het programma Socrative.com, waarmee 
spelregelwedstrijden georganiseerd kunnen worden. De TC gaat hiermee het 
komende seizoen weer de spelregelwedstrijden organiseren om de Derk Jan Klein 
Tijssink bokaal. 
 

De voorzitter gaf aan dat volgens het rooster van aftreden overeenkomstig artikel 13, 
lid 3, van het Huishoudelijk Reglement de secretaris, de heer J. (Jan) Lahuis, 
periodiek aftredend was. De heer Lahuis heeft het bestuur in de bestuursvergadering 
van 24 oktober 2019 reeds laten weten, dat hij zich – bij leven en welzijn – als 
secretaris ter beschikking stelt tot de Algemene Ledenvergadering van 2024, 
wanneer de SZO het 100-jarig bestaan viert, tenzij het bestuur van mening is, dat hij 
eerder dient af te treden. De voorzitter zei dat dit niet aan de orde was. Er waren 
geen tegenkandidaten ingediend, zodat de secretaris voor een volgende periode van 
3 jaar werd herbenoemd. Daarnaast was de heer W. (William) Smit van de 
Technische Commissie periodiek aftredend. Hij werd in 2017 voor een periode van 3 
jaar benoemd. De heer Smit had de portefeuillehouder van het bestuur, de heer A.H. 
van Bruggen, laten weten, dat hij zich herkiesbaar stelde. Er waren ook hier geen 
tegen kandidaten, zodat de heer Smit eveneens bij acclamatie voor een periode van 
3 jaar werd herbenoemd. 
 

De voorzitter gaf aan dat de heer A. (Age) Albada aan het bestuur kenbaar heeft 
gemaakt, dat hij zijn functie in de Technische Commissie wenste neer te leggen, 
aangezien hij deze functie niet langer kon combineren met de functie van trainer van 
de groep Emmeloord en zijn drukke maatschappelijke baan. 
 

Het bestuur heeft een vervanger weten te vinden in de persoon van R. (Remco) 
Jongman uit Emmeloord. De heer Jongman zal in het rooster van aftreden de plaats 
van de heer Albada in nemen. Omdat ook hier geen tegenkandidaten waren 
ingediend, werd de heer Jongman voor een periode van 1 jaar benoemd. 
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De voorzitter vroeg wie er nog iets had voor de rondvraag. Er waren geen vragen, 
zodat van dit punt geen gebruik werd gemaakt, waarna hij overging tot de 
huldigingen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

We hadden 1 lid die 40 jaar lid is van de COVS en 3 leden die 50 jaar lid zijn van de 
COVS. De voorzitter riep de heer Henk Schreurs naar voren. Henk is al 40 jaar lid 
van de SZO. Voor zover bij het bestuur bekend, heeft Henk geen functies binnen de 
SZO vervuld. De voorzitter speldde hem de 40-jarig lidmaatschapsspeld op en 
overhandigde hem een boeket bloemen. Vervolgens riep de voorzitter de heer Klaas 
Klaassen uit Zwolle bij zich. De heer Klaassen heeft eveneens geen functies in het 
bestuur of in de commissies van de SZO vervuld. De voorzitter speldde hem de 50-
jarig lidmaatschapsspeld op en overhandigde hem eveneens een boeket bloemen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Toen was de heer Louis van Meenen uit Slagharen  aan de beurt. Hij heeft geen 
functies binnen de SZO vervuld maar het heeft de SZO in casu secretaris van de 
SZO heel veel moeite gekost om al zijn lidmaatschapsjaren bij de diverse COVS-
groepen in Drenthe en Overijssel boven tafel te krijgen. De COVS-groepen Centraal 
Drenthe en Hoogeveen bestaan niet meer, zodat het archief op dat punt niet meer 
kon worden geraadpleegd. Het hoofdbestuur van de COVS heeft op advies van de 
secretaris van de SZO de inschrijfdatum bepaald op 1 augustus 1967. De 
bijbehorende 50-jarig lidmaatschapsspeld werd derhalve op de ALV van 2020 aan 
de heer Van Meenen uitgereikt. Hem werd eveneens een boeket bloemen 
overhandigd. Last but lot least riep de voorzitter Klaas Muis naar voren. Klaas Muis 
is eveneens 50 jaar lid van de COVS. De voorzitter las een hele reeks met functies 
voor. Een gigantische staat van dienst voor de COVS op lokaal -, districts- en 
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landelijk niveau. De voorzitter gaf aan dat de heer Muis zijn sporen voor de COVS 
heeft verdiend, waar de SZO nog steeds van profiteert. Hij overhandigde de heer 
Muis de bijbehorende speld en een boeket bloemen. 
 

Door de KNVB werd ook één onderscheiding uitgereikt aan een SZO-lid, te weten 
Ben Harmens uit Wijhe. Jan van Dijk overhandigde hem namens de KNVB de 
Waarderingsspeld voor Scheidsrechter van Verdienste en eveneens een boeket 
bloemen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De voorzitter vroeg wie als genodigde het woord wenste te voeren. Hij gaf eerst 
SZO-lid Louis van Meenen het woord, die de SZO hartelijk dankte voor het vele 
speurwerk, waarna hij uiteindelijk de welverdiende 50-jarig lidmaatschapsspeld van 
de COVS uitgereikt kreeg.  
 

De voorzitter gaf vervolgens het woord aan Johan Suurd, die namens het 
hoofdbestuur van COVS Nederland het woord voerde. Daarna gaf de voorzitter het 
woord aan erevoorzitter Jan Wissink, die alle gedecoreerden en (her)benoemde 
leden feliciteerde met hun benoeming(en). 
 

De voorzitter dankte de v.v. KHC voor haar gastvrijheid en goede “zorgen” en reikte 
daarvoor een bloemetje uit aan het barpersoneel. 
 

De voorzitter bedankte de leden voor het in hun gestelde vertrouwen en hun komst 
naar Kampen en wenste iedereen wel thuis. 
 

Namens het bestuur van de SZO, Jan Lahuis.  
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   Oplossing puzzel vorig clubblad 
 

 

 

In het vorig clubblad was op de pagina’s 10 en 11 een Filippine puzzel opgenomen. 
 

De oplossing van de Filippinepuzzel was GORILLABABY.  
 
 
 

    



        

A 
 

H O O G M O E D 
    

B 
 

D U C O B A U W E N S 
 

C 
 

W E E R S T A N D   
  

D 
 

M A G I E   
      

E 
 

P R U L L E N B A K   
 

F 
 

H O L L A N D S D I E P 

G 
 

P I C A D O R   
    

H 
 

B U B B E L B A D   
  

I 
 

K A R A T E   
     

J 
 

D O B B E L S T E E N 
 

K 
 

B O D Y B U I L D I N G 
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   Filippine – puzzel (nieuwe opgave) 
 

 
 
 
 
 
 

A 
 

 Waaruit bestaat het voedsel van een reuzenhaai? 

B 
 

 Welke wurgslang is vernoemd naar een katachtige? 

C 
 

 Hoe heet een schot dat niet meteen na de ontsteking afgaat? 

D 
 

 Welke sport beoefent Raymond van Barneveld? 

E 
 

 Hoe heet een los geweven stof van katoen, wol of zijde? 

F 
 

 Geheel naakt (van mannen). 

G 
 

 Wat bedoelt een Deen met 'tak'?  

H 
 

 Met welke zanger vormde Cher jarenlang een succesvol duo? 

I 
 

 Wat zijn onze kleinste muntjes? 

J 
 

 Wat is het beroep van James Bond? 

K 
 

 Hoe heet het water tussen Azië, Australië en Amerika?  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 - 20 - 

 
Dezelfde cijfers zijn dezelfde letters.  
 
Verticaal ontstaat er tussen de pijlen de oplossing van deze puzzel. 
 
 
  

   



        

A 
 16 17 10 

  
1   6   

    

B 
 4   11 

  
2 16 9   5 6   

 

C 
 12   7 

  
10   14   2 

  
  

D 
 14 10 2 

  
3        

 

E 
 8   13 

  
3   17 15   19 

  
 

F 
   14 10 

  
3 1   3 4   13 8 

G 
 7   14 

  
12 1 4    

   

H 
 3   12 

  
9 7 6   6 

  
  

I 
 18 19 12 

  
19        

  

J 
 11   5 

  
15 8   11 19   4 

 

K 
   4 15 

  
17   6 18 18   10 12 
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   Krantenartikel in De Brug te Kampen. 
 

 

 
 

Naar aanleiding van de benoeming van Tjibbe van Dijk tot Lid van verdienste van de 
Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. (SZO) werd door de secretaris van de SZO 
tekst aangeleverd voor publicatie in het huis-aan-huis weekblad “De Brug” van 
Kampen. 
 
Door Gerard Meijering, redactioneel medewerker van “De Brug” werd het bijgaande 
artikel gepubliceerd in “De Brug van dinsdag 25 augustus jl. 
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   Krantenartikel in De Stentor te Zwolle. 
 

 

 

Van ons lid, Louis van Meenen, kregen wij een artikel toegestuurd, dat in De Stentor 
van dinsdag 8 september jl. werd gepubliceerd. Wij willen onze leden deze informatie 
niet onthouden.   
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Antwoorden op de spelregelvragen VELD, elders in het clubblad. 

Vraag 1 A  

Vraag 2 A  

Vraag 3 C  

Vraag 4 A  

Vraag 5 B  
 
 
 

Antwoorden op de spelregelvragen ZAAL, elders in het clubblad. 

Vraag 1 C  

Vraag 2 D  

Vraag 3 A  
 
 
 

 

* KOPIJ * KOPIJ * KOPIJ * KOPIJ * 
 

voor het eerstvolgende nummer moet 
 

uiterlijk woensdag 9 december 2020 
 

in het bezit zijn van het secretariaat: 
 

zie colofon op pagina 1 of per e-mail 
 

e-mailadres: janlahuis52@gmail.com of secretaris@szozwolle.nl  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:janlahuis52@gmail.com
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